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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DE DISTRICTE 1 DE L’AJUNTAMENT DE 
SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 30/2014 
Caràcter: extraordinari 
Data: 7 de juliol de 2014 
Horari: de 19.15 a 20.45 h 
Lloc: Casal Pere Quart 
 
 
Assistents 
 
Jordi Font i Renom, president 
Antoni Font i Renom, vocal de CiU 
Evaristo Fortuny Roca, vocal de l’AV del Centre-Mercat 
Bill Phillips Mockford, vocal de l’AV Covadonga 
Guillermo Pons Buch, vocal de l’AV de Sant Oleguer 
Francesc Pascual Salomó, vocal de les entitats culturals 
Juan Antonio Paleo Marcos, vocal de les entitats culturals 
Maria Rosa Segura Martínez, vocal de les entitats culturals 
Joana Soler García, vocal de les entitats culturals 
Marcel·lí Garriga i Codina, vocal de les entitats esportives 
Josep Ibars Guillén, vocal de les entitats juvenils 
Joan Fidel Sarmiento, vocal de les entitats educatives 
Lluís Saila González, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Ramón Chulilla Corral, representant del PP (5%) 
Pere Farrés Berenguer, representant d’ERC (5%) 
Melcior Manau Gironès, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Neus Sànchez Jiménez, Cap de Dinamització Cultural  
Manel Ollé Garcia, Cap de la secció de Festes i Cultura Popular 
Francesc Feliu Rosell, Cap de Recollida i tractament de residus sòlids urbans i Neteja Viària 
Míriam Gonzàlez Ruíz, tècnica de territori del Districte 1 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Olga Balada i Martínez, vocal de CiU 
Juan Antonio González Marín, vocal del PSC 
Germán Palacín Fornons, vocal de CiU 
Manel Ruiz Gil, vocal de l’AV de l’Eixample 
Esther Camacho Bogas, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Joan Miquel Pardo Cuenca, vocal de les entitats del grup altres entitats 
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Jordi Obradors Pineda, vocal de les entitats de comerciants 
 
Excusen la seva absència: 
 
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Teresa Esteban Peris, vocal del PSC 
Ángela Fernández Martínez, vocal de l’AV de Nostra Llar 
Manuel Sanz Pérez, vocal de l’AV de la Rambla-Centre 
Francesc Blanes Barrafont, vocal de les entitats de gent gran 
Eduard Gutés i Martín, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Sebastià Ruiz Garcia, vocal dels centres d’ensenyament 
Natividad Perallón Solans, vocal dels centres d’atenció primària 
Antoni Muñoz Balart, representant de la CUP (5%) 
Tona Sallent Custodio, representant d’ES (5%) 
 
 
Ordre del dia 
 
1.  Aprovació de l’acta anterior. 
2.  Festa Major de Sabadell 2014. 
3.  Inversions per la neteja i recollida de brossa. 
4. Informació dels consells sectorials. 
5.  Informació del Ple municipal. 
6. Comunicacions. 
7. Torn obert de paraules. 
 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997 i atès que el president ha anunciat que 
arribarà amb demora, el secretari, el senyor Melcior Manau, declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
El secretari informa que el president arribarà amb retard i és per aquest motiu que l’acta 
l’aprovarem més tard i es decideix passar al següent punt de l’ordre del dia. 
 

 
2. Festa Major de Sabadell 2014 

 
El secretari presenta la Sra. Neus Sànchez i el Sr. Manel Ollé, tots dos de la Regidoria 
de Cultura, els quals han vingut a presentar la proposta de la Festa Major d’aquest any. 
Pren la paraula la senyora Sànchez i comença explicant que aquest any s’ha mantingut 
el model de la Festa Major del 2012, que va ser l’any d’inflexió i de canvi respecte a les 
edicions anteriors. Es manté el mateix model i també el mateix pressupost dels anys 
anteriors: 200.000 €. 
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A continuació passa a comentar la presentació audiovisual preparada per a la Festa 
Major 2014 i que es projecta. Recorda que les línies mestres continuen sent la festa 
tradicional, la festa cívica, la festa artística i l’esport. 
 
(A les 19.20 h arriba la senyora Joana Soler) 
 
Una vegada més, la motivació principal de la Festa Major és aconseguir que el carrer 
sigui una festa. És per això que la programació es concentra en espais oberts, adients i 
ben integrants amb els fluxos de vianants. En aquesta línia, les obres del pg. de la Plaça 
Major han propiciat que s’hagin recuperat dos espais a l’entorn de la festa: la pl. de 
Frederic Mompou i la pl. del Gas 
 
Quant a la programació, tot i que no podem desvetllar-ne el contingut fins a la roda de 
premsa, sí que podem comentar que es manté l’oferta de programació familiar, el punt 
de Barraques al vapor Turull i el clar suport a les manifestacions artístiques pròpies de 
la ciutat. El programa és molt similar al de l’any anterior i és fruit del consens i les 
valoracions dels diferents equips i taules de comissions. 
 
Per acabar, la Sra. Neus Sànchez presenta un plànol amb les ubicacions dels espais on 
es celebraran actes: pl. del Dr. Robert, pl. de Sant Roc, rda. de Ponent, espectacles 
itinerants a la Rambla, pl. de l’Alcalde Marcet, etc.  
 
El Melcior Manau agraeix les explicacions de la tècnica de Cultura i obre el torn de 
preguntes. 
 
El Sr. Evaristo Fortuny, de l’AV Centre-Mercat , vol saber si els actes programats a la pl. 
del Vallès seran els habituals de sempre. 
La Neus Sànchez li explica que aquest any només s’hi portaran a terme les danses 
d’arreu del món i els actes que organitza la Coordinadora de Músics es passen al Casal 
Pere Quart. Amb aquesta mesura els actes a la pl. de Vallès acabaran més d’hora. 
 
Demana la paraula el senyor Juan Antonio Paleo per comentar, un any més, que tot i 
que la Festa Major vol potenciar molt el tema de l’esport opina que no s’aconsegueix del 
tot. Creu que Sabadell hauria de fer un salt qualitatiu. En concret, exposa que la mitja 
marató no acaba de consolidar-se i creu que és perquè el punt de sortida (pl. de la Creu 
Alta) no és prou ample per acollir el nombre de participants. Considera que l’inici és una 
mena d’embut i recorda que una mitja marató no és una cursa popular. A títol 
comparatiu, la de Granollers comença a tenir un cert renom i és perquè les condicions 
de l’espai són més adients. Una bona proposta seria fer la sortida des de l’Eix Macià, 
però caldria desplaçar la tarima ubicada al mig de la rda. de Ponent. 
 
La tècnica de Cultura recull la proposta i la traslladarà a la Regidoria d’Esports. 
 
A continuació demana la paraula l’acompanyant del senyor Joan Fidel Sarmiento, 
representant de l’AMPA de l’Escola La Trama. La senyora opina que falten més 
activitats esportives adreçades a públic infantil tot i tenir moltes instal·lacions a la ciutat. 
 
El Sr. Evaristo Fortuny torna a demanar la paraula per preguntar si el servei de neteja i 
recollida de brossa està garantit durant aquests dies. 
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El tècnic de Residus i Neteja viària, Sr. Francesc Feliu, que és present al consell, 
explica que durant aquests dies es posa en marxa un dispositiu especial superior a 
l’ordinari per garantir que la ciutat estigui neta. 
 
(A les 19.40 h arriba el senyor Ramon Chulilla Corral) 
(A les 19.45 h arriba el senyor Josep Ibars Guillen) 
 
El secretari agraeix als tècnics de Cultura l’exposició i, com que encara no ha arribat el 
president, dóna pas al següent punt de l’ordre del dia. 
 
 

 
3. Inversions per la neteja i recollida de brossa 
 

El Sr. Melcior Manau presenta el Sr. Francesc Feliu, cap de Recollida i tractament de 
residus sòlids urbans i Neteja Viària, el qual farà una explicació de les properes 
inversions que es faran en aquest servei. 
 
El tècnic projecta una presentació audiovisual, de la qual destaquem els punts més 
importants. Dins de la renovació del contracte amb l’empresa Smatsa, un dels acords ha 
estat la renovació de la flota de vehicles, ja que la majoria són vells, contaminen més 
del compte i acaben sent poc eficients, com també la renovació de les parades de 
contenidors.  
 
Per ambdues propostes s’han seguit els criteris següents: funcionals (cada producte 
s’ha triat tenint en compte les especificitats de neteja de cada lloc de la ciutat), tècnics 
(els elements milloren la qualitat tècnica dels existents) i ambientals (s’ha optat per 
tecnologies menys contaminants i vehicles elèctrics) 
 
A continuació, el senyor Feliu fa una breu explicació de cada tipus de vehicle, tant de 
recollida d’escombraries com de neteja, les seves característiques i la millora que 
s’obtindrà amb cada canvi. 
 
(A les 19.50 h arriba el president Jordi Font) 
 
A continuació passa a detallar el canvi de les parades de contenidors, es compraran 
5.701 contenidors nous de càrrega lateral i 459 dels portàtils de càrrega posterior, que 
són els que utilitzen les entitats per a les seves festes a l’espai públic. Són els mateixos 
que hi ha a Barcelona i cal afegir que els tres licitadors han presentant el mateix model. 
Per acabar, exposa altres tipus de vehicles que també es compraran, com una 
biotrituradora o maquinària adient amb pales llevaneus. També es fa inversió en 
dispositius tecnològics per als vehicles i per als operaris. 
 
Per acabar, informa que tot aquest material s’anirà implantant a la ciutat de manera 
progressiva a partir de la tardor. 
 
El president, en Jordi Font Renom, agraeix les explicacions del Sr. Francesc Feliu, 
excusa el seu retard a la sessió i obre el torn de preguntes: 
 



 316
 

Demana la paraula el senyor Juan Antonio Paleo, el qual exposa que totes les parades 
no estan completes amb tots els tipus de contenidors. Ha observat que els 
escombriaires tenen un carretó petit que s’omple ràpidament i en ocasions ha vist com, 
en no tenir contenidor de rebuig a prop, llencen la brossa al contenidor de cartró o al 
d’envasos. 
 
El Francesc Feliu li demana que comuniqui a l’oficina del Districte 1 exactament a quin 
carrer passa això i quina parada està incompleta, per solucionar el problema. 
 
Seguidament pren la paraula el senyor Pere Farrés, representant d’ERC, per preguntar 
quin serà l’impacte d’aquestes mesures a nivell de contractació de treballadors. 
 
El cap del departament de Residus i Neteja viària respon que, tot i la mecanització del 
servei, no s’acomiadarà cap treballador, sí que millorarà l’eficàcia i l’eficiència del servei. 
 
A continuació el president cedeix la paraula al senyor Joan Fidel Sarmiento, 
representant de l’AMPA de l’Escola La Trama, que presenta la senyora Carme com la 
seva substituta, ja que ell no pot continuar assistint als plens. Declara que està molt 
sorprès amb aquesta inversió just en temps de crisi i quan acabem de passar les obres 
de la recollida pneumàtica. Vol que s’expliqui el pressupost. 
 
El Sr. Francesc Feliu explica que aquesta inversió ve finançada pel mateix 
concessionari (concessió de 10 anys i amb un euribor fix) i està inclosa a les clàusules 
generals del contracte de prestació de serveis. Afegeix que amb la flota de vehicles 
existent no es pot continuar treballant perquè són molt vells poc eficients i contaminen 
molt i els contenidors estan molt deteriorats com per fer reparacions.  
En aquest punt el president Jordi Font afegeix que és un tema que ha generat molt de 
debat polític. 
 
(A les 20.00 h arriba el senyor Marcel·lí Garriga, representant de les entitats esportives) 
 
Demana la paraula el senyor Ramón Chulilla, representant del PP, per preguntar si el 
personal encarregat de neteja del carrer acostumen a passar informació del que veuen 
a l’espai públic. Posa com exemple que a la Gran Via, a l’alçada del Club Natació, hi ha 
arbres molt antics que estan aixecant voreres. En general les voreres estan fatal. 
 
El president Jordi Font li comenta que aquest tema pertany a Parcs i Jardins i el mateix 
Francesc Feliu s’ho anota per traslladar-lo. 
 
A continuació demana la paraula la representant de l’AMPA de l’Escola La Trama per 
saber com es calcula la capacitat dels contenidors adients a cada zona. Posa com 
exemple els contenidors del carrer de Capmany cantonada les Valls i comenta que 
sempre estan plens, hi ha un supermercat, diferents comerços, restaurants i la vorera és 
impresentable. En aquest punt el president apunta que són diversos els carrers que 
tenen el mateix problema i comenta que els del carrer de Turull estan especialment 
plens l’endemà d’un festiu i també observa molta caixa de comerços. 
 
El senyor Feliu respon que la recollida pneumàtica és diferent i no és tant un tema de 
capacitat com de freqüència de buidat. Explica a tall d’exemple un seguiment que es va 
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fer a la pl. de St. Jaume. Quan la bústia avisa que està plena hem detectat que tarda 
uns 7 minuts a buidar-se. En cas d’averia, s’envia un missatge remot a l’empresa i 
aquesta ha resolt l’incident en 20 minuts. Aquí cal afegir que es lluita molt contra els 
actes incívics i s’intenta conscienciar al comerciant per tal que en faci un bon ús. S’han 
fet diferents campanyes informatives a comerços, s’han repartit claus en diferents 
ocasions, s’han resolt dubtes i sembla que al final s’hauran d’aplicar altres mesures per 
tal que això acabi funcionant. 
Sobre el tema dels contenidors plens ens festius, explica que el diumenge no hi ha 
servei de recollida. Això implica que el dilluns a la tarda ja fa dos dies que no hem 
passat. En teoria ha d’haver-hi capacitat per assumir aquests dos dies. En aquells llocs 
on no podem posar molts contenidors, com la Rambla, suplim el servei amb neteja 
viaria recollint les bosses del terra. 
Sobre el residu comercial cal saber que es considera equiparable al residu domèstic 
sempre i quan no excedeixi el metre cúbic entre les cinc fraccions d’abocament al dia. 
 
A continuació pren la paraula el senyor Lluís Saila i comenta que l’abandonament de 
mobles és continu i que sovint passen 2 o 3 dies fins que els recullen. L’escombriaire no 
pot avisar quan veu una parada plena de voluminosos? 
 
El Francesc Feliu exposa que malauradament només el 25% d’usuaris fa ús del telèfon 
gratuït de recollida de mobles i trastos vells, així que la recollida es fa a ull, amb una 
unitat mòbil que va passant i per avisos al 010. Els escombriaires no porten telèfon ni 
dispositiu de comunicació directa. Passen la informació al final de la jornada i, un cop 
passada la informació, no haurien de passar més de 3 dies hàbils per fer la recollida. 
Aprofita l’ocasió per animar els assistents a fer la trucada, encara que els voluminosos 
no siguin propis. 
 
A continuació el president es pregunta com es pot gestionar el fet que hi hagi molta gent 
remenant les parades de contenidors. A vegades deixen residus a la vorera. 
 
El senyor Feliu comenta que és difícil de controlar, però que si tenen informació d’una 
parada que està molt bruta intenten passar-hi al més aviat possible. 
 
En no haver-hi cap altra pregunta, el president agraeix l’exposició del senyor Francesc 
Feliu i passa al següent punt de l’ordre del dia. 
 

 
1.  Aprovació de l’acta anterior 

  
Pren la paraula el president, en Jordi Font Renom i pregunta als assistents si han llegit 
l’acta anterior i si tenen alguna esmena a fer-hi. A banda d’un comentari del senyor Bill 
Phillips referent a la pàgina 304, on es fa referència al carrer de les Comèdies i que no 
té més repercussió, en no haver-hi cap altre comentari, s’aprova l’acta.  
 
(A les 20.15 h arriba el senyor Antoni Font, representant del grup municipal de CiU) 
 
 

4. Informació dels consells sectorials. 
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En no haver-hi cap informació, el president passa al següent punt. 
 
 

5.  Informacions del Ple municipal 
 
El president del Consell informa que en el darrer ple municipal, a banda dels temes 
habituals, es van presentar tres mocions.  
 
La primera la va presentar el PSC recollint una petició de les Joventuts Socialistes, els 
quals demanen que, en el marc de la commemoració del 87è aniversari de la 
proclamació de la Segona República Espanyola, la Comissió del Nomenclàtor posi el 
nom de Segona República a algun lloc de la ciutat i demana que es valori el carrer 
d’Alfons XIII. Tots els grups municipals van estar-hi d’acord excepte el PP. 
 
La segona la va presentar el grup municipal d’Entesa per Sabadell demanant que es fes 
una radiografia de la degradació de la situació de l’espai públic per districtes i un pla 
d’actuació urgent. Es va aprovar per unanimitat i es va crear el compromís de fer la 
diagnosi en tres mesos. 
 
La tercera la van presentar diferents grups municipals (CiU, Entesa, ICV i EUiA). 
Recullen la petició que ha fet l’associació de veïns i demanen que algú prengui la ferma 
decisió de retirar les terres del túnel del metro que estan acumulades al parc del Nord. 
Es va aprovar per unanimitat. 
 
A continuació, el president Jordi Font passa al següent punt de l’ordre del dia. 

 
6. Comunicacions 
 

El president recorda que en el ple del 16 de juny la senyora Teresa Mira va presentar 
una queixa en nom dels veïns pel tema de les ocupacions al carrer de Garcilaso, 158 i 
170. El passat 4 de juliol es va fer una reunió amb els veïns i els representants 
municipals, el regidor del districte, Lluís Monge, i el regidor d’Espai Públic, Cristian 
Sànchez. Els veïns van poder explicar com estava la situació al voltant dels immobles 
ocupats. El Melcior Manau hi intervé per explicar que aquest tipus de temes van per via 
judicial sempre que el propietari ho denunciï. Ara s’ha de seguir el curs judicial i 
l’Ajuntament pot intervenir en tots els aspectes relacionats amb la convivència i 
l’emparament del menors i fent informes per al jutge tant des de Policia Municipal com 
des de Serveis Socials. 
 
Demana la paraula el senyor Juan Antonio Paleo per preguntar si hi ha la possibilitat 
que l’Ajuntament parli directament amb el propietari. Ell el va atendre com a treballador 
del Banc de Sabadell i aquest va manifestar que estava molest perquè l’Ajuntament 
havia empadronat uns ocupes il·legals. Ell s’ofereix per fer d’intermediari. 
 
El Melcior Manau informa que té coneixement que tant l’Alcaldia com Serveis Socials ja 
han parlat amb el propietari. I sobre els empadronaments afegeix que la Llei ens obliga 
a fer-los encara que siguin d’ocupació il·legal. A continuació el president del consell 
manifesta que aquest és un tema molt complex, però de totes maneres es pren nota de 
l’oferiment i es traslladarà. 
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A continuació s’informa que s’ha pintat els passos de vianants afectats per les obres de 
la xarxa de recollida pneumàtica del carrer de Jovellanos. 
En aquest punt el senyor Lluís Saila demana la paraula per apuntar que s’han fet els 
passos de vianants de Jovellanos, però la resta del voltant no s’han fet. 
 
La següent comunicació està relacionada amb la informació que va passar el senyor 
Antoni Font al darrer Consell. Es tracta d’una queixa perquè un bar del carrer de Fortuny 
posa música al carrer, fora de l’establiment. L’oficina del Districte 1 ho va notificar a la 
Policia Municipal i aquesta és la resposta que hem rebut: 
 
“El dia 22 de juny de 2014 a les 13 h en el "Bar Balboa" del carrer de Marià Fortuny, 13, 
detecten que tenen els altaveus a l'exterior de l'establiment sense estar en 
funcionament i es parla amb el propietari de la normativa que ho regula i de la seva 
prohibició. El propietari recull els altaveus.” 
 
El president continua informant que el proper cap de setmana es celebrarà la Festa 
Major del barri de Covadonga i el cap de setmana del 25 al 27 de juliol es farà la del 
barri de l’Eixample. 
 
I per finalitzar aquest punt, s’informa que a partir del 14 de juliol i fins aproximadament 
inicis del mes de setembre els guals del pg. de la Plaça Major, 51 i 57, es veuran 
afectats per les obres del Passeig i no s’hi podrà accedir.  
L’Ajuntament lliurarà als usuaris dels guals unes targetes per estacionar de manera 
gratuïta a les zones blaves més properes. A més, tindran una bonificació especial a la 
taxa de gual de l’any vinent, que serà proporcional als dies d’inhabilitat del gual. 
 
Demana la paraula la representant de l’AMPA de l’Escola La Trama per comentar que té 
la sensació que les obres avancen molt lentament i vol saber si algú en controla els 
terminis. 
 
El president Jordi Font li respon que quan es liciten unes obres es fa un calendari que 
cal complir i, si no es fa, s’apliquen penalitzacions. Segons els tècnics municipals, les 
obres avancen sobre el calendari previst. En aquest punt el senyor Evaristo Fortuny 
apunta que la informació que ell té és que l’obra finalitzaria a finals del mes d’octubre i 
recorda que la pluja dificulta molt l’acompliment de terminis. 
 
Acabades les comunicacions, el president del consell dóna pas al darrer punt de l’ordre 
del dia. 
 

7. Torn obert de paraules 
 
El president informa que li acaben de comunicar que l’antic alcalde de Sabadell, el 
senyor Manuel Bustos, ha presentat la dimissió de tots els seus càrrecs institucionals. 
 
Pren la paraula el senyor Bill Phillips per comentar que a la pl. de la Sardana hi falten 
barrots de la tanca perimetral de la zona de jocs infantils. Se’n pren nota. 
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El senyor Pere Farrés, representant d’ERC, demana la paraula i exposa que uns veïns 
del centre els han enviat una carta de queixa pel festival Embassa’t. Com a representant 
d’ERC el que vol es traslladar-la per tal que se’n parli (s’adjunta còpia). Ell sap que és 
un festival força consolidat que es celebra des de fa 6 anys a la ciutat i que té un valor 
cultural. Dit això, s’ha d’intentar conciliar el fet cultural i el descans dels veïns. És el 
segon any que es fa al centre, abans es feia a les instal·lacions de la Bassa de Sant 
Oleguer.  
 
El senyor Jordi Font comenta que es va deixar de fer a la Bassa per temes de seguretat, 
però es pregunta per què cal passar-ho tot al centre. 
 
En aquest punt la senyora Joana Soler afegeix que a la seu de Joventuts Musicals 
també arriben queixes i sembla que la música sigui un problema. Demana més 
tolerància, ja que aquests actes són uns dies l’any, no cada dia. Creu que no són gaires 
veïns els afectats, ja que a una banda hi ha el museu de Paleontologia i a l’altra els 
veïns del carrer de Sant Quirze. Coneix els organitzadors de l’Embassa’t i són gent molt 
educada i competent. 
 
Demana la paraula els senyor Antoni Font per demanar que aquests anys es posin més 
vàters portàtils a la zona de Barraques de la Festa Major. També demana que es revisin 
les fonts públiques, ja que n’hi ha unes quantes que no funcionen, com la de la pl. 
d’Enric Granados, Rambla, pl. de l’Àngel, etc. També vol saber per què no funciona la 
font ornamental de la pl. del Pi-pi. Només va funcionar al principi. 
 
El president informa que es pren nota d’aquest darrer tema i que es respondrà. 
 

 
 
 
 

 
En no haver-hi cap més intervenció, el senyor Jordi Font agraeix a tots els presents la seva 
assistència a l’acte i aixeca la sessió a les 20.45 h, de la qual, com a secretari delegat, estenc 
aquesta acta. 
 
El secretari delegat     Vist i plau 

El president 


